
Zápis
z jednání kontrolní komise  Společenství Evropská 530/26

ze dne 20.5.2010

Kancelář v suterénu, přítomni: Horáčková, Klimešová, Mík

Byly projednány zápisy  výboru č. 19 – 22.

Zpráva KK na 5.SSV 22.4.2010 byla připravována průběžně (např. účetní uzávěrka byla
kontrolována v týdnu 15.-22.4.10 jednotlivými členy komise).

Reakce na dopis p.Šmatlákové kritizující hospodaření společenství a jednání 5.SSV byla
poskytnuta VSV, bude projednávaná 8.6.10:

Podle našich stanov by se dopisu mohly týkat následující body, které se vztahují
k poskytování informací:
VII,čl.8: Není přesně řečeno jaká forma podkladů je potřebná. Většině členů stačí asi
přehledná tabulka. Důležitá je i důvěra členů k výboru, KK a správci.
VIII,čl.9d,e: Tento bod souvisí s předchozím. Zatím nebylo přesně stanoveno v jaké formě a
jak podrobné podklady mají být. To záleží na požadavcích členů – podle nich bude výbor a
správce tyto podklady zpracovávat (podrobnější od správce bude stát více peněz). 
Při této příležitosti bychom chtěli poznamenat, že všichni funkcionáři vykonávají časově
náročnou práci vedle svého zaměstnání a zatím i zdarma, proto by měli být požadavky na
objem jejich práce rozumné.
Námitky pí.Šmatlákové lze vyřešit podle 
XIII,čl.1f: Může nahlédnout do účetní uzávěrky.

K věrohodnosti účetní uzávěrky:
Vypracovala ji auditovaná účetní.
Na účetnictví je program, takže součty od počítače jsou věrohodnější, než od člověka.
Faktury z FO podle výše částky podepisují až 4 členové výboru.
KK uzávěrku pečlivě zkontrolovala – podle znalostí jednotlivých členů.

Oprávněnost výdajů z fondu oprav (FO): dům jsme koupili starý a dost zanedbaný. Je třeba do
něj dávat peníze. Čím víc peněz (pokud na to máme) výbor utratí, tím více má práce, ale
vlastníkům se zhodnocuje, nebo alespoň udržuje majetek. Všechny podstatné výdaje z FO
prošly SSV a byly schváleny – jsou tudíž nenapadnutelné. 

Na závěr je možno říci, že všichni (jak funkcionáři, tak členové) tyto činnosti ve společenství
dělají poprvé, takže nemusí být všechno hned úplně přesné – po získání zkušeností se práce
postupně  jistě bude zdokonalovat.
Také bychom neměli vytvářet problémy mezi sebou – máme a budeme mít dost problémů
„vnějších“(provozovny, úřady, apod.).

Zapsal: 21.3.2010  Mík


